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UITKOMSTEN 
 
Raadscommissie Stadsbeheer d.d. 9 juni 2011. 
 
Nummer Onderwerp Actie 
 
11-06-01 

 
Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. Er is afbericht ontvangen van de heer Harren (VVD). 
 

 
 
 

 
11-06-02 

 
Publieksrondvraag/spreekrecht 
Er hebben zich geen sprekers gemeld voor dit agendapunt. 
 

 

 
11-06-03 

 
Vaststellen notulen van de commissievergadering van 12 mei 
2011  
Tekstueel 
Geen opmerkingen. 
 
Naar aanleiding van 
Agendapunt 11-05-02; zoals afgesproken heeft de HOP contact 
opgenomen met de heer Emmelkamp (werkgroep handhaving 
snelheid in 30 km/uur zone) en dit contact loopt nog steeds.  
Trots heeft een motie in voorbereiding die zal worden behandeld in 
de raad. Trots heeft hier reacties op gekregen van alle fracties 
behalve van de HOP.  
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  
 

 
 
 

 
11-06-04 
 

 
Actieve informatie vanuit het college / Wet 
Gemeenschappelijke Regelingen (WGR)  
Wethouder Binnendijk geeft uitleg over het niet goed functioneren 
van de nooduitlaat bij de Hemelboog. Het Hoogheemraadschap 
heeft de reparatie uitgevoerd en gekeken of er sprake is van 
vervuiling. Als dit het geval is, dan zal dit worden opgelost. Dit 
probleem heeft in ieder geval geen effect op de kwaliteit van het 
zwemwater.  
 
Ook deelt wethouder Binnendijk mee dat het 'lek' bij de ingang van 
de parkeergarage is hersteld. Hij geeft uitleg waarom deze reparatie 
enige tijd heeft geduurd. In ieder geval valt de schade binnen de 
garantie waardoor het de gemeente geen geld kost.  
 
 
Het CDA vraagt zich af of de wethouder hier absoluut zeker van is.  
 
Wethouder Binnendijk zegt dat het college ervan uitgaat dat dit 
geen probleem met de aannemer oplevert. Het enige risico is dat 
het komt tot een juridisch proces.  
 
Bespreking beleidsmatige aspecten n.a.v. Voorjaarsnota 2011 ten 
aanzien van programma 2. 
De wethouders Binnendijk, Kwint en Baijards zijn bij dit agendapunt 
aanwezig.  
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De fracties van ChristenUnie, D66, GroenLinks, HOP, VSP, 
Burgerbelang, Trots op Nederland, PvdA en CDA hebben geen 
vragen of hebben de vragen al schriftelijk gesteld.  
 
De VVD stelt vragen over de parkeernorm, de aanleg van 
ruiterpaden (dierenwelzijn) en de ongevallen rapportage.  
Alle vragen zijn door het college naar tevredenheid beantwoord.  
 

 
11-06-05 

 
Raadsvoorstel aanvulling op eerder beschikbaar gesteld 
krediet t.g.v. vervanging persleiding Zuidtangent tussen 
gemaal Miro (Middenweg)) en Parelhof 
De commissie is niet blij met het verzoek tot het aanvullende krediet 
maar gaat akkoord met dit raadsvoorstel omdat de werkzaamheden 
nu eenmaal moeten plaatsvinden. Wel vraagt men zich af wat het 
college er aan gaat doen om dit in de toekomst te voorkomen. Ook 
pleit men er voor om de werkzaamheden gelijktijdig uit te voeren 
met de andere werkzaamheden die voor dit gebied gepland staan. 
De ChristenUnie vraagt zich af waarom de persleiding niet geboord 
gaat worden omdat dit, volgens een deskundige, veel goedkoper is. 
Wethouder Binnendijk zegt dat dit niet mogelijk is in dit specifieke 
geval.  
 
Wethouder Binnendijk zegt dat het college ook zeer onaangenaam 
verrast was met deze financiële tegenvaller en dit heeft ook de 
nodige beroering opgeleverd binnen de ambtelijke organisatie. Het 
betreft hier echter een incident. De werkzaamheden zullen worden 
uitgevoerd gelijktijdig met de opknapbeurt van het fietspad.  
 
Advies commissie 
De commissie wil dit voorstel als een akkoordstuk behandelen in de 
raad van juni a.s.  
 

 

 
11-06-06 

 
Raadsvoorstel nieuwbouw, renovatie en uitbreiding werf 
Ook ten aanzien van dit voorstel is de commissie ontstemd over de 
kostenoverschrijding. Door GroenLinks, het CDA en de 
ChristenUnie worden vragen gesteld over het asbest die is 
aangetroffen. De HOP vraagt waarom dit voorstel zo laat in de 
commissie wordt behandeld en stelt een vraag over het 
Hoogheemraadschap. De VSP stelt een vraag over de garantie. 
Burgerbelang en Trots zijn ontevreden over het feit dat er voorbij 
wordt gegaan aan het budgetrecht van de raad en bovendien is dit 
de zoveelste overschrijding waar het college mee komt. De VVD 
stelt een vraag uit welke reserve dit bedrag gedekt wordt. De fractie 
suggereert om de opbrengst vanuit de zonnepanelen te gebruiken 
als financiële dekking. D66 vraagt naar het bedrag van 155.000 

euro en of er ook nog andere vervuilde stoffen zijn aangetroffen. De  
VSP stelt dat er had moeten worden afgegraven.  
 
 
 
Alle vragen en opmerkingen van de fracties worden door wethouder 
Binnendijk afdoende beantwoord en toegelicht.  
 
Advies commissie 
De commissie wil dit voorstel als een akkoordstuk behandelen in de 
raad van juni a.s.  
 
 

 

 
11-06-07 

 
Raadsvoorstel kredietaanvraag groot onderhoud Olmenlaan, 
fase 1 
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Wethouder Binnendijk licht het voorstel toe aangezien een aantal 
commissieleden het voorstel niet ontvangen hebben.  
 
Alle fracties zijn blij dat dit project eindelijk gerealiseerd wordt.  
 
Wethouder Binnendijk benadrukt dat het college, en in het bijzonder 
wethouder De Boer, heel veel inspanningen heeft gedaan om dit 
project snel te realiseren. Burgerbelang zegt dat het hier om een 
particuliere exploitatie gaat en vraagt zich af waarom het college 
zich hier zo mee bezighoudt. Wethouder Binnendijk zegt dat het 
gebruikelijk is dat de gemeente deels meebetaalt als het gaat om de 
inrichting van de openbare ruimte. De VVD stelt tot slot nog een 
vraag over de JOP (Jongeren Ontmoetings Plek). Het antwoord van 
de wethouder is dat deze vraag geen betrekking heeft op dit 
raadsvoorstel.  
 
Advies commissie 
De commissie wil dit voorstel als een akkoordstuk behandelen in de 
raad van juni a.s.  
 

 
11-06-08 

 
Rondvraag en sluiting 
Trots stelt een vraag over de oversteekplaats op de Middenweg ter 
hoogte van Poort Halfweg, waar een verkeerslicht is geplaatst. Het 
drukknopje heeft een afbeelding voor fietsers. Onduidelijk is of de 
knop ook voor de voetgangers is bedoeld. Wethouder Binnendijk 
zegt toe dat hier naar gekeken wordt.  
 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 
21.05 uur.  
 

 
 
 
 
 
Wethouder 
Binnendijk 

 


